

MOTOR TAKAFUL

ROADSIDE ASSISTANCE SERVICES

Irrespective of the time or location, Sukoon Takaful, in partnership with the Emirates Roadside Assistance, remains at your disposal with 24/7 on-demand Roadside Assistance Services.

Bust the Roadside woes with:

Accident Roadside Assistance

We tow damaged vehicles from the accident site to the nearest workshop. This service is available only if the vehicle is immobile.



Mechanical Breakdown Towing Service:

We tow vehicles affected by mechanical breakdowns from their location to the nearest workshop. This service is provided when the vehicle cannot move.



Removal and Extraction

Our team assesses the accident and stabilizes the vehicle using specialized tools and equipment, allowing for safe towing. The service is covered up to AED 550.



Fuel Run-Out Assistance

For vehicles that have run out of fuel, we supply 10 liters of petrol (92 ltrs octane). The cost of petrol is to be paid separately by the customer.



Basement Breakdown Rescue

If your vehicle is stranded in a basement or mall parking area, we provide towing to the nearest dealer workshop. This service is available when the vehicle cannot move and is offered up to two times per year.



600 500 372

emiratesroadsideassistance.com

Download & Register



Vehicle Lock Out

In case you lock your keys inside your car, we provide unlocking services. The service is provided only after verifying the customer's ownership of the vehicle.



Car Registration Renewal Service:

We offer one round trip from your home to the nearest center for car registration. This service covers towing only and excludes passing results and associated costs. You can avail this service once a year.



Transportation of Vehicle - Regular Servicing

This service includes one round trip from your home to the nearest dealer workshop for routine car servicing and a pre-confirmed oil change appointment. This service is also be availed of once a year.



Battery Booster

If your battery voltage is low, we provide boosting services to get you back on the road.



Flat Tire Service

We replace flat tires with a spare tire of good condition.



Off Road Recovery Service

If your vehicle gets stuck in the sand, we offer recovery services to extract it, even if you're in the middle of the desert.



For More Information

call 600 500 372 or visit emiratesroadsideassistance.com



تكافل المركبات

خدمات المساعدة على الطريق

بغض النظر عن الوقت أو المكان، ستظل "سكون تكافل"، بالتعاون مع شركة "الإمارات لدعم الطرق"، في خدمتكم من خلال تقديم خدمات المساعدة على الطرق عند الطلب على مدار الساعة طوال أيام الأسبوع.

التخلص من المشاكل الموجودة على جانب الطريق:

خدمة المساعدة على الطريق في حالة وقوع حادث

سحب السيارات المتضررة من مكان الحادث إلى أقرب مركز صيانة. هذه الخدمة متاحة فقط في حال كانت السيارة غير قابلة للتحرك.



خدمة سحب السيارات ذات الأعطال الميكانيكية

سحب السيارات المتضررة بسبب حدوث عطل من موقعها إلى أقرب مركز صيانة. هذه الخدمة متاحة فقط في حال كانت السيارة غير قابلة للتحرك.



إخراج السيارة من الطريق ونقلها

تتضمن العملية إجراء تقييم للحادث وتثبيت السيارة باستخدام أدوات ومعدات متخصصة للتمكن من سحب السيارة بحد يصل إلى ٥٥٥٠.إ.



خدمة المساعدة عند نفاذ الوقود

بالنسبة للسيارات التي نفذ منها الوقود، فإننا نوفر ١٠ لترات من بنزين ٩٢. ويجب سداد تكلفة البنزين بشكل منفصل من قبل العميل.



إنقاذ السيارات المعطلة في الطوابق السفلية

بالنسبة للسيارات العالقة في الطابق السفلي أو موقف سيارات في مجمع تجاري أو في الاسواق، فإننا نقدم خدمة السحب إلى أقرب مركز صيانة تابع للوكيل. هذه الخدمة متاحة فقط في حال كانت السيارة غير قابلة للتحرك مرتين سنوياً



غلق السيارة

فتح قفل باب السيارة في حالة نسيان مفاتيح السيارة بداخلها. تُقدم هذه الخدمة فقط في حالة إثبات العميل لملكية السيارة.



خدمة تجديد رخصة تسجيل السيارة

استمتع بالحصول على رحلة واحدة ذهاباً وإياباً من منزلك إلى أقرب مركز من أجل تسجيل السيارة. تتضمن هذه الخدمة عملية السحب فقط، باستثناء نتيجة المرور والتكاليف المرتبطة بها، مره واحدة كل سنة.



نقل السيارة - خدمة الصيانة الدورية

تتضمن أيضاً رحلة ذهاب وإياب من المنزل إلى أقرب مركز صيانة تابع للوكيل وذلك لإجراء الصيانة الدورية وحجز موعد تغيير الزيت المؤكد عليه مسبقاً، مره واحدة كل سنة.



معزز البطارية

نحن نقدم خدمات تعزيز البطارية، في حال كان جهد البطارية منخفضاً.



خدمة الإطار المثقوب

نستبدل الإطارات المثقوبة بأخرى مستعملة، وضمان الإطار الاحتياطي في حالة جيدة.



خدمة الإنقاذ من الطرق الوعرة

نسحب السيارات العالقة في الرمال، كما اننا نقوم باخراج السيارات من الطرق الصحراوية الوعرة.



للمزيد من المعلومات

هاتف: ٣٧٢ ٥٠٠ ٦٠٠ أو زيارة emiratesroadsideassistance.com



سكون تكافل ش م ع
رأس المال المدفوع 154,000,000 درهم إماراتي، رقم. ر.ت: 206742
مُرخصة من البنك المركزي الإماراتي بموجب الترخيص
رقم 006 بتاريخ 15/12/1984، رقم السجل الضريبي 100034316800003
المقر الرئيسي: دبي- الإمارات العربية المتحدة- ص. ب. 1993
هاتف: +971 4 282 4403 SUKOONTAKAFUL.COM